
BR.0012.2.29.2013 
Protokół Nr 29/13 

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich w dniu 11 czerwca 2013 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli radni – zgodnie z listą obecności oraz Pani Eugenia Pawłowska 
Skarbnik MiG, Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG oraz Pani Stanisława Grabek. 
 
Porządek obrad: 

1. Informacja Komendanta Policji na temat bezpieczeństwa na terenie gminy. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Sprawy mieszkaniowe. 

 
Ad. 1 
Z uwagi na fakt, że debata na temat bezpieczeństwa odbyła się na sesji w dniu 22 maja 
2013r., a nic nowego się nie wydarzyło pominięto ten temat. 
 
Ad. 2 
Pani Stanisława Grabek przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 
Gminy i Miasta Sobótka w sprawie przekazania sołectwu Michałowice składników mienia 
komunalnego do korzystania wraz z uzasadnieniem. Dodała, że tak naprawdę uchwała ta nie 
będzie nic wnosiła do relacji pomiędzy sołectwem, a gminą, ale koniecznie trzeba uchylić 
uchwałę z 1996 r., aby przekazać sołectwu dwie działki. Poinformowała, że gdy kiedyś 
podejmowano tą uchwałę to część budynku była świetlicą, a część sklepem GS, a teraz 
sołectwo korzysta z całej nieruchomości. Powiedziała, że gdy uchwała z 1996r. zostanie 
uchylona wówczas Burmistrz zarządzeniem przekaże te dwie działki sołectwu. 
Radna Barbara Kuriata zapytała, jak duże są to działki? 
Pani Stanisława Grabek odpowiedziała, że 600 i 700 m. 
 
Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla przedstawionego projektu 
uchwały 
Głosów „za” 4, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 
Radna Barbara Kuriata zapytała, jak wygląda sprawa rozwalającego się budynku przy 
świetlicy w Starym Zamku? 
Pani Stanisława Grabek odpowiedziała, że tam jest jedynie udział gminy, a poza tym są 
wszyscy współwłaściciele (sprzedane są 3 mieszkania) i aby cokolwiek zrobić wspólnota 
musi podjąć stosowna uchwałę, a wspólnota się na to nie zgadza.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Lech w imieniu komisji złożył wniosek o zniesienie 
współwłasności i wydzielenie części działki z budynkiem do rozbiórki przy świetlicy w 
miejscowości Stary Zamek. 
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Lech poinformował, że w Świątnikach na nowej SUW 
po remoncie, który sporo kosztował podczas ulewnych deszczy przecieka dach, zalewane są 
kontakty i wysadza bezpieczniki. Powiedział, że napisał notatkę służbową i zgłosił to już 
dyrektorowi. Dodał, że powinna być jeszcze jakaś rękojmia albo gwarancja. Poprosił, aby 
pilnie zająć się tą sprawą.  
Radna Danuta Nowak poruszyła sprawę ul. Przysiółkowej. 
Przewodniczący Komisji Mirosław Lech powiedział, że z tego co wie, to wczoraj Pan 
Dominik otrzymał kosztorys remontu tych dróg na które były zgłoszenia (pętla Żerzuszyce, 
Stary Zamek ul. Okrężna, Sobótka ul. Armii Krajowej, Rynek i Tartaczna). Zapytał, kto musi 
wydać zgodę na rozebranie lamp na Skwerze Józefa Śliza? 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że lampy nie są majątkiem gminy.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Lech powiedział, że początkowo energetyka chciała je 



wyciąć za złom, ale teraz przy wymianie oświetlenia ma już tego tyle, że nie jest 
zainteresowana. Dodał, że teraz mówią, że wiedzą o tym, ale zabiorą to, jak będą mieli czas.  
Radna Danuta Nowak poruszyła problem wykaszania dróg gminnych. Złożyła wniosek, aby 
zająć się tym tematem. 
 
Ad. 3 
Sprawy mieszkaniowe – protokół ZGKiM „Ślęża”. 
 
 
Protokołowała  Przewodniczący Komisji 
 
Agata Rekść        Mirosław Lech 


